

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

Sharia Certificate
Motor Takaful Insurance

شهادة شرعية
التأمين التكافلي للمركبات

The Internal Sharia Supervision Committee had checked the structure and the documents of the product "Motor Takaful Insurance", which is detailed as follows:

قامت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية بالاطلاع على الهيكلة والمستندات الخاصة بمنتج "التأمين التكافلي للمركبات" والموضح حسب الآتي:

Motor Takaful Insurance provides coverage for damage to vehicles and third parties. Types of Motor Takaful insurance include Comprehensive plan and Third party liability plan. Comprehensive plan covers a wide variety of risks including damages to own vehicle and Third party liability. While Third party liability plan covers only damage or injury caused to third parties in accidents.

يوفر التأمين التكافلي للمركبات تغطية للأضرار التي تلحق بالمركبات وبالأطراف الأخرى. تشمل أنواع التأمين التكافلي للمركبات التغطية الشاملة والتغطية للمسؤولية المدنية. حيث تشمل التغطية الشاملة مجموعة واسعة من المخاطر بما في ذلك الأضرار التي تلحق بالمركبة الخاصة بالمشارك والمسؤولية المدنية. بينما تشمل التغطية للمسؤولية المدنية فقط الأضرار أو الإصابات التي تلحق بالغير عن طريق الحوادث.

The participant pays contribution to the Takaful company to get the coverage as per the agreed plan.

يقوم المشارك بدفع مبلغ الاشتراك لشركة التكافل للحصول على التغطية حسب الخطة المتفق عليها.

The Internal Sharia Supervision Committee concludes that the structure of "Motor Takaful Insurance" is in conformity with Sharia rules and principles.

ترى لجنة الرقابة الشرعية الداخلية أن الهيكلة الخاصة بمنتج "التكافل العائلي للمركبات" متوافقة مع مبادئ وأحكام الشريعة الإسلامية.



السيد/ موسى خوري
Mr. Moosa Khoory
عضو اللجنة/Member



د. عبد السلام كيلاني
Dr. Abdul Salam Kilani
عضو اللجنة/Member



أ.د. يوسف الشبيلي
Dr. Yousef Alshubaily
رئيس اللجنة/Chairman